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ما را در تلگرام دنبال کنید

تومــان  500 قیمــت              1399 بهمــن   4 شــنبه         913 پیاپــی  شــماره  چهــارم          ســال 

حساب کشاورزان
 در جنوب مسدود  نشد 

سفر غیررسمی سفر غیررسمی 
وزیر کشاورزی وزیر کشاورزی 
به کرمانبه کرمان

نایب رئیس مجلس:

جلوگیری از فرار 
مالیاتی بودجه کشور 

را تقویت می کند

18 بستری و 4 فوتی 
در شبانه روز گذشته

به نقــل از روابط عمومــی علوم پزشــکی کرمان 
دکتر مهدی شــفیعی، ســخنگوی این دانشــگاه 
عصر جمعه ســوم بهمن مــاه با بیــان اینکه طی 
24 ســاعت گذشــته، 18 بیماری جدید کرونا در 
بیمارستان های استان بستری شده اند، گفت:»13 
نفــر از آن ها از حــوزه  دانشــگاه علوم پزشــکی 
کرمان)شــامل راور،رابر، بافت،بردسیر، کوهبنان، 
کرمان،شــهربابک،زرند، ارزوئیه( و ســه نفرشان 
از حوزه ی دانشــگاه جیرفت هســتند«. او با بیان 
اینکه از حوزه ی دانشــگاه رفســنجان موردی از 
بستری گزارش نشــده اســت، افزود:»یک نفر از 
بستری شــدگان از حوزه ی دانشــکده سیرجان و 
یک نفر دیگر شــان از حوزه ی دانشگاه بم است«. 
شفیعی گفت:»در حال حاضر، 145 بیمار کرونا در 

بیمارستان های استان بستری هستند«.

 رییس بانک کشاورزی جنوب کرمان:

 اصلاح کاربری ها 
در طرح تفضیلی جدید»بم«

کاهش دید افقی 
در برخی جاده های 

جنوب استان کرمان

نوسازی ساختار  
اقتصادی،  درمان درد 

 تلاطم های اقتصادی

رئیس راه و شهرسازی بم می گوید طرح تفضیلی نسبت به طرح های جامع 
دیگر مفصل تر است و کاربری هایی که در طرح جامع تفضیلی اشتباه ذکر 

شده بود در طرح تفضیلی جدید تصحیح شده است

مسعود جمیلی ضمن اشاره به بروز پدیده گرد و غبار و 
طوفان شن در جنوب استان کرمان و حضور گشت های 

راهداری در محورهای جنوب استان اظهار داشت: با توجه 
به تصاویر دریافتی از دوربین های نظارت تصویری مرکز مدیریت 

راه ها میزان دید افقی در جاده های زهکلوت به ایرانشهر و 
قلعه گنج به جاسک به زیر 100 متر کاهش یافته است.

محمد جواد عسکری در صفحه رسمی توییتر خود 
نوشت: »تا زمانیکه نوسازی ساختار اقتصادی  اتفاق 
نیفتد، تلاطم های اقتصادی ناشی از نامدیریتی ها از 

طریق ابزارهایی مانند بورس  تداوم خواهد داشت.  
هوشمندسازی ساختارهای اقتصادی شرط گذار از 

شرایط موجود است.«

 مدیرکل منابع طبیعی جنوب کرمان:

اجرای طرح های 
آبخیزداری در ۵۰۰ هزار 

هکتار از عرصه های 
منابع طبیعی

رئیــس  نائــب 
مجلس شــورای 

اسلامی با بیان اینکه بین 100 تا 150 
هزار میلیارد تومــان فرار مالیاتی داریم 
افزود: با گرفتن جلــوی این میزان فرار 
مالیاتی می توان به تقویت بودجه کشور 
و در نهایت شاهد سرعت بخشی اجرای 

طرحهای عمرانی زیرساختی باشیم.
علی نیکزاد در نشســت بررسی و رفع 
مشکلات شهرســتان های رفسنجان و 
انار با اشاره به ویژگی های منحصربفرد 
شهید حاج قاسم سلیمانی گفت: حضرت  
علــی )ع( در نامــه ای که بر منشــور 
حکمرانی جامعه مالک اشــتر نوشت بر 
گرفتن مالیات و خراج تأکید کرد ما در 
کشــور مان مالیات به معنای درست و 

صحیح نمی گیریم .

صفحه2 را 
بخوانید

حجت الاســام 
لمســلمین  ا و

حسن علیدادی ســلیمانی ظهر دیروز در 
خطبه های نماز جمعه شهر کرمان که در 
مصلی بزرگ امام علی)ع( برگزار شــد با 
توصیه نمازگزاران به رعایت تقوای الهی 
اظهار داشــت: امام علــی )ع( در اهمیت 
رعایت تقوا در جامعه اسامی می فرماید 
"آگاه باشــید که تقوا رشــته های گناه و 

معصیت را می خشکاند." 
علیدادی ســلیمانی در خطبه دوم نماز 
جمعه با بیان اینکه در آســتانه پیروزی 
شــکوهمند انقاب اســامی در بهمن 
ماه هســتیم افزود: این ایام پر اســت از 
خاطراتــی غرورآفرین کــه طاغوت را 
برای همیشه در کشور ســرکوب کرد. 
امام جمعه کرمان یادآور شــد: دشمن 
تهدیدات و توطئه های زیادی علیه کشور 
ما آغاز کرد اما با رهبری امامین انقاب 
اســامی تمامی این توطئه ها تا کنون 

خنثی شده است. 
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بخوانید
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18 بستری و 4 فوتی در شبانه روز گذشته
به نقل از روابط عمومی علوم پزشکی کرمان دکتر 
مهدی شفیعی، سخنگوی این دانشگاه عصر جمعه 
سوم بهمن ماه با بیان اینکه طی 24 ساعت گذشته، 
18 بیماری جدید کرونا در بیمارستان های استان 
بستری شده اند، گفت:»13 نفر از آن ها از حوزه  
بر،  راور،را کرمان)شامل  علوم پزشکی  دانشگاه 
بافت،بردسیر، کوهبنان، کرمان،شهربابک،زرند، 
ارزوئیه( و سه نفرشان از حوزه ی دانشگاه جیرفت 

هستند«.
 او با بیان اینکه از حوزه ی دانشگاه رفسنجان موردی 
از بستری گزارش نشده است، افزود:»یک نفر از 
بستری شدگان از حوزه ی دانشکده سیرجان و یک 

نفر دیگر شان از حوزه ی دانشگاه بم است«. 
شفیعی گفت:»در حال حاضر، 145 بیمار کرونا در 

بیمارستان های استان بستری هستند«.
او ادامه داد:»102 نفر از بیماران بستری در حوزه ی 
علوم پزشکی کرمان، 19 نفر از حوزه ی دانشکده 
علوم پزشکی سیرجان، 9 نفر حوزه ی جنوب،هشت 
نفر حوزه ی علوم پزشکی رفسنجان و هفت نفر 
در حوزه ی دانشگاه بم بستری هستند و خدمات 
بیمارستانی به آن ها ارائه می شود«. وی اظهارکرد:»از 
ابتدای اپیدمی تاکنون 15 هزار و 966 نفر در استان، 

به دلیل ابتلا به کرونا بستری شده اند«.
مدیرگروه مبارزه با بیماری های واگیردار دانشگاه 
علوم  پزشکی کرمان سپس اظهارکرد:»متاسفانه 
در24 ساعت گذشته،چهار بیمار کرونا نیز جان خود را 
از دست دادند که سه نفرشان از مناطق تحت پوشش 

دانشگاه علوم پزشکی کرمان هستند و یک نفر دیگر 
از حوزه ی دانشگاه رفسنجان است«.

به گفته ی شفیعی،از ابتدای اپیدمی کرونا در استان 
تاکنون، 2426 نفر به دلیل ابتلا به کووید ـ 19 جان 

خود را از دست داده اند.

کلانتری رییس بانک کشاورزی جنوب کرمان 
به »کاغذ وطن« گفت: »این خبر فقط یک 
شایعه است.« او تصریح کرد: » البته در خصوص 
مسدود شدن حساب بدهکاران بانکی مرجع 

قضایی تصمیم گیرنده است و ما در این میان 
نقشی نداریم.اما تا جایی که باخبر هستم هیچ 
حسابی از کشاورزانی که به این بانک بدهکار 
هستند در حال حاضر مسدود نشده است.«او 

اضافه کرد: » کشاورزانی هم که دچار خسارت 
ند باید به بیمه محصولات کشاورزی  شده ا
مراجعه کنند و این مساله نیز به بانک مربوط 

نمی شود.«
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آگهی مزایده عمومی آگهی مزایده عمومی 
فروش خودروهای مازاد بر نیاز )فرآیند شماره 41/ج/۹۹( و خودروهای اسقاط 

)فرآیند شماره 4۲/ج/۹۹( شرکت آب منطقه ای کرمان

شرکت آب منطقه ای کرمان در نظر دارد خودروهای مازاد بر نیاز و اسقاط خود با شرح و جزئیات مندرج 
در اسناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )setadiran.ir( وبا شماره فرایندهای 

4۱/ج/۹۹ و 42/ج/۹۹ بصورت الکترونیکی به فروش برساند .

زمان انتشار در سایت : ۹۹/۱۱/۱                   مهلت دریافت اسناد مزایده : ۹۹/۱۱/8ساعت ۱۰
تاریخ بازدید: ۹۹/۱۱/4الی۹۹/۱۱/۱5              آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت : ۹۹/۱۱/۱8ساعت ۱۰

زمان بازگشایی: ۹۹/۱۱/۱8ساعت ۱۰:۱۰          زمان اعلام برنده: ۹۹/۱۱/۱8ساعت ۱2
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی میباشد

۱-برگــزاری مزایــده صرفــا از طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت مــی باشــد و کلیــه مراحــل فرآینــد مزایــده شــامل خریــد ودریافــت 
اســناد مزایــده ، پرداخــت تضمیــن شــرکت در مزایــده )ودیعــه(، ارســال پیشــنهاد قیمــت، بازگشــایی پــاکات، اعــلام بــه برنــده واریــز وجــه 

مزایــده و تحویــل کالا در بســتر ســامانه از ایــن طریــق امــکان پذیــر مــی باشــد
2-پیشنهاد می گردد قبل از ارائه پیشنهاد از اقلام موضوع مزایده بازدید بعمل آورید .

3-علاقمنــدان بــه شــرکت در مزایــده مــی بایســت جهــت ثبــت نــام و دریافــت گواهــی الکترونیکــی )توکــن ( بــا شــماره هــای ذیــل تمــاس 
حاصــل فرمائیــد. مرکــز پشــتیبانی و راهبــری ســامانه : ۰2۱-4۱۹34

اطلاعــات تمــاس دفتــر ثبــت نــام ســایر اســتانها در ســایت ســامانه )www.setadiran.ir( بخــش "ثبــت نــام پروفایــل مزایده گــر"  موجــود 
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روابط عمومی شرکت آب منطقه ای کرمان م.الف3554

شرکت سهامی آب منطقه ای 
استان کرمان

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب کرمان

نوبت اول

 فراخوان مناقصات عمومی  یک مرحله ای
)همراه با ارزیابی کیفی(

فهرست بهامبلغ تضمين )ريال(نوع تضمينمبلغ برآورد )ريال(عنوان پروژهشماره مناقصه
براساس بخشنامه 11،996،791،373تکمیل راهسازی محور گمرکان - امجز25/الف/99/46

123402/ت  50659هـ  
مورخ 94/09/22 آئین 

نامه تضمین برای 
معاملات دولتی

599,839,568
راه، راه آهن و باند 
فرودگاه سال 1399 

)فهرست بهای 
تجمیعی(

27،739،180،2441,386,959,012تکمیل راه روستایی دهکهان -بجگان26/الف/99/46

27/الف/99/46
تکمیل راه روستایی آباد بی بی – جغین شهرستان 

منوجان
10،705،238،587535,261,929

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان در نظر دارد مناقصات عمومی ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصات از دریافت اسناد مناقصات تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
)ستاد( به آدرس “ www.setadiran.ir “  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصات محقق سازند.

 تاریخ انتشار مناقصات در سامانه تاریخ ۱۱/۰6/ ۱3۹۹ می باشد. 
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصات از سایت : تا ساعت ۱3 روز شنبه مورخ  ۱۱/۱۱/ ۱3۹۹

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : تا ساعت ۱۱:۰۰ صبح روز یکشنبه مورخ ۱۱/26/ ۱3۹۹
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت ۹:۰۰ صبح روز دوشنبه مورخ  ۱۱/27/ ۱3۹۹

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصات و ارائه پاکت های الف : نشانی : اداره كل راهداری و حمل ونقل جاده ای جنوب 
استان کرمان به نشاني: جيرفت – کیلومتر 5 جاده کرمان_ابتدای شهرک صنعتی شماره 2 جیرفت و تلفن : ۰3443352۱3۹ و ۰3443352۱6۹
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : ۰2۱4۱۹34 ،  دفتر ثبت نام : 88۹6۹737 و 85۱۹3768

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب کرمان

نوبت اول

 فراخوان مناقصه عمومی  یک مرحله ای

فهرست بهامبلغ تضمين )ريال(نوع تضمينمبلغ برآورد )ريال(عنوان پروژهشماره مناقصه

28/الف/99/46
احداث نماز خانه بین راهی )محور 
های زهکلوت –ایرانشهر،جیرفت – 

دهبکری،عنبرآباد -کنار صندل(
25،116،334،590

براساس بخشنامه 123402/ت  
50659هـ  مورخ 94/09/22 

آئین نامه تضمین برای 
معاملات دولتی

1,255,816,729

ابنبه، تاسیسات مکانیکی 
،تاسیسات برقی و توزیع نیروی 
برق سال 1399 )انعقاد قرارداد 
براساس فهرست بهای سرجمع(

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی فوق را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
به آدرس “ www.setadiran.ir “  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی 

امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

تاریخ انتشار مناقصات در سامانه تاریخ ۱۱/5/ ۱3۹۹ می باشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصات از سایت : تا ساعت ۱3 روز چهارشنبه مورخ  ۱۱/۰8/ ۱3۹۹

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : تا ساعت ۱۱:۰۰ صبح روز یکشنبه مورخ ۱۱/۱۹/ ۱3۹۹
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت ۹:۰۰ صبح روز دو شنبه مورخ  ۱۱/2۰/ ۱3۹۹
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اجرای طرح های آبخیزداری 
در ۵۰۰ هزار هکتار از عرصه های 

منابع طبیعی
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری جنوب کرمان از اجرای 50 پروژه 
آبخیزداری و آبخوانداری در 20حــوزه آبخیز جنوب کرمان با اعتبار 
310میلیارد ریال از محل صندوق توسعه ملی در سال جاری خبرداد.

دکتر احمدی اظهار داشــت:به دنبال منویــات رهبر معظم انقلاب 
اسلامی،امسال نیز 310 میلیارد ریال از محل صندوق توسعه ملی برای 
اجرای طرح های آبخیزداری جنوب کرمان تخصیص یافته است.او با 
بیان اینکه امسال طرح های آبخیزداری در ۷ شهرستان جنوبی شامل 
20حوزه آبخیز اجرایی می شود، تصریح کرد:پروژه های آبخیزداری در 
قالب عملیات های مکانیکی، بیولوژیکی و بیومکانیکی صورت می گیرد 
و تاکنون بیش از 50 درصد پیشــرفت فیزیکی دارد.مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیزداری جنوب کرمــان از جذب صد درصدی اعتبارات 
تخصیص یافته به آبخیزداری در سال جاری خبر داد و گفت: پروژه های 
آبخیزداری در صورت تخصیص مجدد اعتبار از صندوق توسعه ملی در 

سال آینده گسترده تر خواهد شد.
او ضمن تاکید به نقش مهم پروژهای آبخیزداری گفت:کنترل فرسایش 
خاک، ذخیره نزولات آسمانی، تقویت آب سفره های زیرزمینی،کنترل 
سیلاب ها و رواناب های سطحی،مقابله با خشکسالی برخی از اهداف 
اجرای این پروژه ها اســت.دکتراحمدی یادآور شد:در حال حاضر از 
مجموع 800هزار هکتار از عرصه های شناسایی شده در سطح جنوب 
کرمان، در 500 هزارهکتار آن عملیات آبخیزداری انجام شده و تلاش 
برای اجرای سالانه در اراضی دیگر ادامه خواهد داشت.مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیزداری جنوب کرمان همچنین بر ضرورت جلب مشارکت 
هرچه بیشتر مردم در پروژه های منابع طبیعی و آبخیزداری تاکید و 
عنوان کرد: ارزیابی توان اکولوژیکی حوزه های آبخیز و رتبه بندی آنها با 
توجه به معیارهای مختلف اکولوژیکی جهت اقدامات آبخیزداری یکی 

از موارد مهم در برنامه ریزی و مدیریت جامع حوزه های آبخیز است.

کاهش دید افقی در برخی 
جاده های جنوب استان کرمان 

مدیرکل راهداری جنوب استان کرمان گفت: با توجه به بروز پدیده 
طوفان شن دید افقی در برخی جاده های جنوب استان به زیر 100 

متر کاهش یافته است.
مسعود جمیلی روز گذشته ضمن اشاره به بروز پدیده گرد و غبار و 
طوفان شن در جنوب استان کرمان و حضور گشت های راهداری در 
محورهای جنوب استان اظهار داشت: با توجه به تصاویر دریافتی از 
دوربین های نظارت تصویری مرکز مدیریت راه ها میزان دید افقی 
در جاده های زهکلوت به ایرانشهر و قلعه گنج به جاسک به زیر 100 

متر کاهش یافته است.
او با بیان اینکه احتمال ورود شن به بستر راه ها در این شرایط وجود 
دارد تصریح کرد: رانندگان ضمن رعایت سرعت مطمئنه از عجله و 
شتاب، پارک و توقف ناایمن در حاشیه جاده و سبقت غیرمجاز در 

شرایط کاهش دید جدا پرهیز کنند. 
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب اســتان کرمان 
با تاکید بر رعایت جوانب شــرایط ایمنی توسط رانندگان در این 
شرایط جوی نامناســب گفت: با توجه به احتمال افزایش میزان 
کاهش دید در جاده های جنوب کرمان رانندگان حتماً از ســالم 

بودن چراغ های وسیله نقلیه خود اطمینان حاصل کنند.
او بیان کرد: رانندگان در صورت مشــاهده ورود شــن و هر گونه 
ضایعات در بستر راه در شــرایطی مناسب موارد و محل مورد نظر 
را به شماره 141 مرکز مدیریت راه ها و حمل و نقل این اداره کل 
خبر دهند تا با اعزام گشت های راهداری عملیات پاکسازی محور 

انجام شود.
مسعود جمیلی اظهار داشت: مردم و رانندگان حتماً قبل از حرکت 
از مبدا شــرایط جوی راه ها را از طریق تماس با شماره 141 مرکز 

مدیریت راه ها و حمل و نقل جویا شوند.
مدیــرکل راهداری جنوب اســتان کرمان با بیــان اینکه تمامی 
محورهای ارتباطی جنوب استان کرمان باز است گفت: دستگاه های 
راهداری نظیر لودر و گریدر برای شن روبی در محورهای ارتباطی 

آماده خدمات رسانی هستند

نایب رئیس مجلس:

جلوگیری از فرار مالیاتی 
بودجه کشور را تقویت می کند

نائب رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه بین 100 تا 150 
هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی داریم افزود: با گرفتن جلوی این 
میزان فرار مالیاتی می توان به تقویت بودجه کشــور و در نهایت 

شاهد سرعت بخشی اجرای طرحهای عمرانی زیرساختی باشیم.
علی نیکزاد در نشست بررسی و رفع مشــکلات شهرستان های 
رفسنجان و انار با اشــاره به ویژگی های منحصربفرد شهید حاج 
قاسم ســلیمانی گفت: حضرت  علی )ع( در نامه ای که بر منشور 
حکمرانی جامعه مالک اشتر نوشت بر گرفتن مالیات و خراج تأکید 
کرد ما در کشور مان مالیات به معنای درست و صحیح نمی گیریم .

او با اشاره به اینکه  جهاد با دشمنان دوِمین ویژگی است که امام 
علی )ع( به مالک اشتر نوشــت؛ ما مدیون مدافع حرم، رزمندگان 
اســلام و نیروهای مسلح هســتیم افزود: ســامان دادن و بهبود 
بخشیدن به کار مردم وظیفه ماست؛ انقلاب اسلامی ایران به وجود 
آمد و اجازه داد جمهوریت اسلامی باشد و جمهوریت به من و شما 

رای داد که دولت ها و مجلس ها به وجود آیند.
نیکزاد خاطرنشان کرد: این دولت ها و مجلس شورای اسلامی با 
آرمان های انقلاب اســلامی به وجود آمدند و آرمان های انقلاب 
اسلامی با رصد مقام رهبری در دنیا آبرومند است اینکه ما در باب 
دولتمردان و یا در باب کارگزاران نظام به معنای  سه قوه نتوانستیم 

با آرمان های انقلاب اسلامی کار را پیش ببریم نقص از ما است.
او در رابطه با آباد کردن شــهرها بیان کرد: واقعیت پذیری عدالت 
اجتماعی را در آباد کردن شهرها رعایت نکردیم و در عملکردمان 
طبیعت را به هم زدیم و عدالت اجتماعــی را رعایت نکردیم؛ 10 
استان از استان های کشور رو به توسعه به شدت در حال حرکت اند 

در حالی که 14 استان هر روز فقیرتر می شوند.
نائب رئیس مجلس شورای اسلامی در بحث جمع بندی مصوبات 
این جلسه گفت: ایستگاه راه آهن احمد آباد رفسنجان توسعه یابد 
و سهمیه مسافرین آن 2 برابر شود، در مورد آنتن دهی رفسنجان 
و انار هم وزارت ارتباطات ظرف مدت یک ماه نســبت به این امر 
اقدامات لازم را انجام دهد؛ در مورد  153 کیلومتر راه  که راه آهن 
احمد آباد-رفســنجان - باغین  - کرمان اســت را  اگر ۷0 درصد 

بخش خصوصی کمک کند 30 درصد هم دولت کمک می کند

مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر با 
اشاره به نقش صنایع پایین دستی در اشتغال و 
توسعه منطقه سیرجان گفت: این شرکت 40 
درصد پیش پرداخت خرید محصول را به صنایع پایین دستی 

فولاد در منطقه گل گهر پرداخت می کند.
ایمان عتیقی روز جمعه در نشست ستاد تسهیل و رفع موانع تولید 
استان با حضور استاندار کرمان افزود: امروز بسیاری از قطعات 
مورد نیاز گل گهر از سایر استان ها و خارج از کشور  وارد می شود 
و از سرمایه گذار برای ایجاد صنایع پایین دستی در این منطقه 

حمایت می کنیم.
او اظهار داشت: این گونه حمایت در هیچ جا نیست که استان را 

صنعتی و تکالیف ما را اجرایی می کند.
مدیرعامل شرکت معدنی و صنعتی گل گهر گفت: این 
سرمایه گذاری ها ضمن توازن، تامین مواد اولیه و زیرساخت ها 

، خروجی مثبت داشته باشد.
او با اشاره به قول مساعد همکاری با استانداری کرمان گفت: 
گل گهر به عنوان یک شرکت ملی در صنعت فولاد کشور نقش 
آفرینی می کند و اکنون 30 درصد از فولاد کشور را در این منطقه 

تولید می کنیم.
عتیقی با بیان اینکه با نگاه به مسئولیت اجتماعی گام برمی داریم 
افزود: نباید از هدف ملی بودن خود دور بمانیم و ذخایر استان 
کرمان و سرمایه گذاری سهامداران شرکت مورد توجه قرار دارد.

او با اشاره به وجود ذخایر در استان ها بیان داشت: استان کرمان در 
جذب سرمایه گذار حرفه ای عمل کرده است.

عتیقی تصریح کرد: شرکت گل گهر امسال حدود 10 هزار میلیارد 
تومان سود خالص دارد و این میزان با پنج شرکت زیرمجموعه 
نزدیک به 15 هزار میلیارد تومان می رسد اما توسعه صنایع پایین 

دستی فولاد، استان را صنعتی و اشتغالزایی می کند.
فرماندار سیرجان نیز گفت: سیرجان طی سه سال گذشته رتبه 

برتر را در زمینه ایجاد فرصت های شغلی کسب کرد.
بهاالدینی ادامه داد: در این راستا امسال چهار هزار و 800 فرصت 
شغلی تعهد کردیم که تاکنون هشت هزار شغل ایجاد شده و این 

آمار امیدواریم تا پایان امسال به 10 هزار شغل برسد.

رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر 
کشورادامه داد: درحال حاضر 4 پایگاه در شرق 
استان کرمان فعال است که وجود یک پایگاه دیگر 

احساس می شود که مورد بررسی قرارخواهد گرفت
ولی پور رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر کشور 
روز جمعه در بازدید از پایگاه هلال احمر بم گفت: برای ارزیابی و 
شناسایی ظرفیت هاو چالش های جمعیت هلال احمر شهرستان 
بم به این شهر سفر کرده ام تا براساس اولویت بندی و تصمیم 
ستاد مرکزی جمعیت هلال احمر کشور برخی از این مشکلات 
و چالش ها را رفع کنیم .مهدی ولی پور بیان کرد:در شهر بروات 
فضایی متعلق به هلال احمر وجود دارد که حضور یک نمایندگی 
یا پایگاه هلال احمر در آن مکان ضروری است.او افزود:در شهر 
بم مکانی برای مستندسازی فعالیت ها و عملیات امدادرسانی 
هلال احمر در زلزله سال 82 بم در نظر گرفته شده که پیشنهاد 
احداث موزه ای در این منطقه گردید و موارد جمع بندی شد و به 
ستاد جمعیت کشور منعکس خواهیم کرد..رئیس سازمان امداد 
و نجات جمعیت هلال احمر کشور اظهارداشت: بر اساس طرح 
آمایش سازمان امدادونجات جمعیت هلال احمر برای اینکه تمام 
نقاط حادثه خیز را درسطح کشور کاهش دهیم 902 پایگاه امداد 
و نجات نیاز است که درحال حاضر 561 پایگاه فعال وجود دارد و 
امیدواریم با تامین اعتبار بتوانیم دیگر پایگاه هایمان را فعال کنیم.

او می گوید حوادث مختلفی از جمله زلزله کرمانشاه و بلافاصله آن 
سیل 25 استان در سطح کشور رخ داد که باعث شد ذخایر امدادی 
ما در انبارهای مان کاهش یابد و دچار مشکلاتی شدیم اما موجب 
نگرانی نیست.ولی پور عنوان کرد:در صورت اتفاق هرحادثه بزرگی 
امدادرسانی توسط شعب و استان های دیگر ما قابل پوشش است 
ولی نیازها اصلاح شده ودر حال تهیه است به مرور تجهیزات مورد 
نیاز در سطح انبارهای امدادی در سطح استان تهیه خواهد شد و 

برای بم نیز تا پایان سال اقلام زیستی مورد نیاز ارسال می گردد.
رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر کشور درباره 
ارتقای نمایندگی های جمعیت هلال احمر شهرستان های فهرج 
و نرماشیر گفت: با توجه به اینکه این نمایندگی ها 5سال فعالیت 
دارند همکاران بنده دفترچه مربوط به ارتقا را تکمیل و ارسال 
نمایند تا در ستاد جمعیت کشور شرایط ارتقا این نمایندگی ها 

صورت گیرد.

فرماندار ریگان گفت :توفان شن به همراه 
گرد و غبار 10میلیارد تومان به زیرساخت 
های عمران شــهری و کشــاورزی این 

شهرستان خسارت وارد کرد .
امین باقری روز گذشته بیان داشت: در پی 
وقوع توفان شن طی دو روز در شهرستان 
خسارات زیادی به زیرساخت و محصولات 
کشاورزی منطقه وارد ساخت طوری که 
دهها هکتار از مزارع گندم و جو دچار شن 

گرفتگی شد.فرماندار ریگان بیان داشت: طی مدت یاد شده خسارت به عمران شهری و 
فضای سبز، برق ، آب و تاسیسات زیربنایی در روستاها وارد شد و  43شهروند ریگانی نیز 
راهی مراکز درمانی شدند. او افزود : 65خودروی گرفتار در توفان شن توسط نیروهای 

امدادی امدادرسانی شد و سرنشینان آنان در مساجد ریگان اسکان داده شدند .
فرماندار ریگان بیان داشت: با کمک نیروهای امداد رسانی راه ارتباطی روستاهای بسته 

شده بازگشایی و تردد در این محورها برقرار شد .
باقری گفت: 20روستای شهرستان که در حاشیه کانون بحران فرسایش بادی قرار دارند 

هنوز در محاصره گردوغبار شدید قرار دارند .
او از اعزام نیروهای امدادی جهت امداد رســانی به این روستاها خبر  داد و عنوان کرد 

تمامی مراکز بهداشتی درمانی در حالت آماده باش قرار دارند .
ریگان پس از خوزستان دومین نقطه در کشور در زمینه بروز گردوغبار است و براین 
اساس گردوغبار 16روستا را خالی از ســکنه و 150روستا را در محاصره شنهای روان 

قرار داده است.

معاون عمرانی استاندار کرمان گفت: برای 
تکمیل بیمارستان 32 تختخوابی انار 20 
میلیارد تومان مصوب شــده که پرداخت 
می شود.مصطفی آیت اللهی موسوی روز 
گذشته در جلسه جمع بندی نظارت میدانی 
در شهرستان رفسنجان، اظهار کرد: برای 
تکمیل مخزن 15 هــزار مترمکعبی آب 
رفسنجان 10 میلیارد تومان از شرکت آب 
و فاضلاب کشور و 5 میلیارد تومان از طرف 

استانداری تخصیص خواهد یافت که بخشی از آن تا پایان اسفند ماه انجام شود.او افزود: برای 
تکمیل بیمارستان 32 تختخوابی انار 20 میلیارد تومان مصوب شده که پرداخت می شود.

اشتغال 11 هزار نفر در مس سرچشمه
مدیر مجتمع مس سرچشمه رفسنجان نیز در این جلسه اظهار کرد: مجتمع مس سرچشمه 
300 هزارتن مس محتوا تولید می کند و امسال در برنامه داریم که به 280 هزار تن تولید 
مس کاتدی برسیم.حسین احمدی افزود: در بحث توسعه، برنامه ریزی خاصی داریم، 20 
هزار میلیارد تومان پروژه سرمایه گذاری شده که تا چند سال آینده با ورود این واحدهای 

تولیدی به مجموعه، تولید و اشتغال را افزایش دهیم.
او بیان کرد: در بحث بومی سازی قطعات، جزو تعهدات ماست که قطعات مورد نیازمان را از 
داخل تأمین کنیم.او با اشاره به اینکه مس ظرفیت جدی در حوزه تولید و توسعه دارد، عنوان 

کرد: سهم اشتغال رفسنجان در مجتمع مس سرچشمه 40 درصد است.
احمدی خاطرنشان کرد: شرکت ملی صنایع مس ایران 18 هزار نفر نیرو دارد که 11 هزار 

نفر در مجتمع مس سرچشمه مشغول به کار هستند.

توفان شن 1۰میلیاردتومان به زیرساخت های 
شهری و کشاورزی ریگان خسارت زد

تخصیص اعتبار برای تکمیل بیمارستان
 32 تختخوابی شهرستان انار کرمان

مدیرعامل گل گهر 

صنایع پایین دستی 
را حمایت می کنیم

4 پایگاه امداد  در شرق 
استان کرمان فعال است

خبر

خبر

خبر

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهداد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و ماده 13 آئیـن نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمانهای 

فاقد سـند رسمی
 برابـر رای شـماره 139960319005000581 مـورخ 1399/09/19هیـات اول موضـوع قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شـهداد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی صدیقه 
شـاهی حسـن آبـادی فرزنـد حسـین بشـماره شناسـنامه 17 صـادره از رفسـنجان در ششـدانگ یکبابخانـه به مسـاحت 304 
مترمربـع پـلاک 1601فرعـی مفـروز و مجـزی از 93 فرعـی از 47اصلـی واقـع در بخـش 26 کرمان بـه آدرس سـیرچ- خیابان 
شـهداء کوچـه شـهید شـاهرخی خریـداری از مالـک رسـمی آقـای عبدالحسـین منصوری سـیرچی محـرز گردیده اسـت. لذا 
بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ انتشـار اولین آگهی به مـدت دو مـاه اعتراض خـود را به این 
اداره تسـلیم و پس از اخذ رسـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. 

تاریخ انتشار نوبت اول : 99/11/4- تاریخ انتشار نوبت دوم :99/11/18
ابراهیم سیدی رئیس ثبت اسناد و املاک م.الف ۱388

آگهی حصر وراثت 
عیسـی  وراثـت  حصـر  رونوشـت  خواهـان 
شـرح  بـه  الـه  عزیـز  فرزنـد  ژنـد    سـابکی 
بـه کلاسـه  شـده  ثبـت  تقدیمـی  دادخواسـت 
گواهـی  درخواسـت  دادگاه  ایـن  9909983887100563از 
حصـر وراثـت نموده وچنیـن توضیح داده که شـادروان جهان 
بخـش سـابکی ژنـد  فرزنـد عیسـی بـه شـماره شناسـنامه 
دائمـی  اقامتـگاه  1399/5/28در  تاریـخ  3580998153بـه 
خـود بـدرود حیـات گفتـه وورثـه حیـن الفـوت ان منحصـر 

اسـت بـه :
شـماره  بـه  الـه  عزیـز  ژندفرزنـد  سـابکی  1-عیسـی 

1354/7/1 6059754600متولـد 
2-کنیـز سـابکی ژنـد فرزنـد پیـر محمد به شـماره شناسـنامه 

----متولـد 1355/3/2
اینـک بـا انجـام تشـریفات مقدماتی درخواسـت مزبـور یک 
نوبـت اگهـی میگرددتـا چنانچـه شـخصی اعتراضـی دارد ویا 
وصیـت نامـه ای از متوفـی نـزداو مـی باشـد از تاریـخ نشـر 
اگهـی ظـرف مـدت یکمـاه بـه ایـن دادگاه تقدیـم دارد والا 
گواهی صادر خواهد شـد. قاضی شـورای حل اختلاف شـعبه 
1شـورای حـل اختلاف شهرسـتان رودبـار جنـوب –امید بلوچ 

جعفری. 
رییس شورای حل اختلاف شماره یک حسین کوهستانی .استان 
کرمان .شهرستان رودبار جنوب –بلوار امام –بلوار عدالت –
ساختمان دادگستری –روبری اداره برق .م الف 7۱5

آگهی فقدان سند مالکیت 
مالـک   زرنـدی  طاهـری  صدیقـه  خانـم 
 2368 از  فرعـی   868 پـلاک  ششـدانگ 
اصلـی واقـع در زرنـد بخـش 13 کرمـان کـه 
سـند مالکیـت آن در دفتـر 99 صفحه 505 به شـماره ثبت 
13608 و شـماره چاپـی 594734 ب 90 صـادر و تسـلیم 
گردیـده، ضمـن ارائـه دو بـرگ استشـهادیه تصدیق شـده 
مدعی اسـت که سـند مالکیت فوق بعلـت نامعلوم مفقود 
گردیـده و درخواسـت سـند مالکیـت المثنـی نمـوده لـذا 
باسـتناد تبصـره یـک مـاده 120 اصلاحی آییـن نامه قانون 
ثبـت مراتـب یک نوبت در تاریخ منـدرج در ذیل آگهی می 
شـود تـا چنانچـه کسـی مدعـی انجـام معامله نسـبت به 
ملـک فـوق الذکر می باشـد کـه در این اگهی ذکـر نگردیده 
و یـا مدعـی وجود سـند مالکیت نزد خود می باشـد ظرف 
مـدت ده روز از تاریـخ انتشـار اگهـی به اداره ثبت اسـناد و 
امـلاک شهرسـتان زرند مراجعـه و اعتراض خـود را ضمن 
ارائـه اصـل سـند مالکیت و یا سـند معامله تسـلیم نماید 
در غیـر ایـن صـورت پـس از اتمـام مـدت مذکـور نسـبت 
بـه صـدور سـند مالکیـت المثنـی اقـدام خواهـد شـد. م 
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چهارم بهمن ماه یکهزار و سیصد و نود و نه شمسی
حسین توحیدی نیا
رییس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

حقیقی رئیس راه و شهرسازی بم می گوید طرح تفضیلی نسبت به طرح های جامع دیگر مفصل تر است و کاربری هایی که در طرح 
جامع تفضیلی اشتباه ذکر شده بود در طرح تفضیلی جدید تصحیح شده است.

 اصلاح کاربری ها در طرح تفضیلی جدید»بم«

شهر بم و منظر فرهنگی آن اولین شهرثبت شده جهانی 
است و دیر زمانیست اجرایی نشدن طرح تفضیلی و 
بهانه کمبود زمین بای این روز های نخلستان های 
بم هستند. نخلستان هایی که در سیاهی شب صدای 
ریختن آجر و آهن و میلگرد را از میان آن ها می شنویم

برخی از صاحبان این نخلستان به بهانه خانه دار شدن 
تبر بر ریشه نخل ها می زنند و برخی دلالانی هستند که 
باغ را با قیمت پایین می خرند و با واسطه آن را تفکیک 

کرده و به قطعات کوچک تر به فروش می رسانند.
اگر همین روال ادامه پیدا کند این باغ شهر جهانی از 
ثبت یونسکو خارج می شود و دلیل این نامایمتی ها 
نبود یک طرح تفضیلی است .طرحی که با تمام معایب 
و ایرادات در سال 84 تصویب شد و حالا با گذشت 15 
سال هنوز جایگزینی برای طرح قبلی مصوب نشده 
است.در این باره بنی اسدی شهردار بم می گوید طرح 
تفضیلی بم بعد از حادثه زلزله دراسفند84 تهیه و به 
شهرداری جهت اجرا اباغ شد و ماک عمل تا به امروز 
همین طرح فعلی بوده که کاربری های اماک روی آن 

تعریف شده است.
طرح تفضیلی بم هنوز بروزرسانی نشده است

محمدبنی اسدی گفت:براساس قانون هر10سال 
یکبارباید طرح تفضیلی شهرها بازنگری و بروز شود اما 
متاسفانه بیش از 15 سال از این طرح می گذرد هنوز 

بروز رسانی نشده است.
او افزود:با توجه به زمان و مهلت از دست رفته باید 
بتوانیم معایب،ایرادات و مغایرت های وضعیت موجود 

را در طرح جدید برطرف کنیم.
شهرداربم تاکید کرد:با پیگیری های لازم از طرف 
وزارت راه و شهرسازی به عنوان متولی این طرح تامین 
اعتبار لازم برای پروژه صورت نگرفت و طی برگزاری 
جلساتی با استاندار سابق و معاون عمرانی استانداری 
پیشنهاد شد در صورت وجود مشکل اعتبار از سوی 
وزارت راه و شهرسازی،شهرداری به عنوان کارفرما در 

این طرح معرفی شده تا این مشکل حل گردد.
بنی اسدی ادامه داد:برای اجرای این طرح حدود 
2 میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته شده بود که 
پیشنهاد شد محل تامین اعتبار 50 درصد شهرداری 
بم و 50 درصد مابقی توسط استانداری انجام شود 
که این قضیه مورد مخالفت اداره کل راه و شهرسازی 

کرمان قرار گرفت.
 با پیگیری های بعمل آمده از مجموعه شورای اسامی و 
شهرداری بم مقرر شد این طرح در اولویت کارهای اداره 
کل راه وشهرسازی قرارگیرد و نهایتاً منجر به فراخوان 
برای انتخاب مشاور توسط اداره کل راه و شهرسازی 

کرمان شد .
به گفته بنی اسدی مدت زمانی که در فراخوان قید 
شده بود برای اجرا سه سال با تامین اعتبار نامشخص 

و نقدینگی 50 میلیون تومان بود که مورد اعتراض 
شهرداری قرار گرفت زیرا طرحی که به 2 میلیارد تومان 
اعتبار نیاز دارد زمانی با نقدینگی 50میلیون به فراخوان 
گذاشته شود مشاور حرفه ای وارد این طرح نخواهد شد 

و نتیجه خوبی نیز دربرندارد.
در طرح تفضیلی به دنبال رفع معایب هستیم

شهردار بم افزود: در طرح تفضیلی جدید به دنبال 
رفع معایب طرح قبلی هستیم.از جمله مواردی که در 
طرح قبلی دیده نشده بود حفظ باغات و احیای خانه 
باغ ها ست همچنین ضوابطی پیوست طرح تفضیلی 
بم قراردارد که در طرح تفضیلی کرمان نیز پیوست 
شده است  و بحث ثبت جهانی بودن بم و محدودیت 
هایی که در این خصوص برای ساخت وسازها وجود 
داشت لحاظ نشده بود.در سفر خانم مالواجرد معاون 
معماری و شهرسازی وزارت راه به شهر بم مدت زمان 
اجرای این طرح به 8 ماه اصاح شد و مقرر گردید تامین 
اعتبار آن به صورت کامل توسط وزارت راه و شهرسازی 
صورت گیرد تا دغدغه اینکه پیمانکار یا مشاور ضعیفی 
بکار گرفته شود رفع گردد .بنی اسدی عنوان کرد:طرح 
تفضیلی بم اکنون در مرحله انتخاب مشاورقراردارد و با 
پیگیری بعمل آمده تا آخرهمین هفته مشاور انتخاب 
و برای اجرای این طرح معرفی می شود.او گفت:مقرر 
شد جهت رفع هر چه زودتر معایب و ازبین رفتن زمان، 
کارگروهی متشکل از شورای عالی معماری با حضور 
شهردار و رییس شورای شهر بم همزمان با اجرای طرح 
تفضیلی به صورت ماهانه تشکیل شده و مواردی که 
مد نظر شهرداری است در این طرح دیده شود .برای 
تصویب این طرح بعداز اینکه مشاور کارش را انجام داد 
وارد شورای عالی معماری ایران می شود و نهایتاً کار 
مشاور مورد بررسی قرار گرفته و در صورت نبود ایراد 

طرح مصوب می گردد.
تفکیک باغ ها به صورت غیرقانونی انجام شده 

است
شهرداربم تصریح کرد:از آن جا که باغ های ما به زمین 
های بایر،خشک و فاقد درخت تبدیل شده است عما 
راهکاری برای آن دیده نشده به جز محدودیت هایی که 
ما نمی توانیم مجوزی صادر کنیم زیرا نه قابل تفکیک 
و نه قابل احیا هستند.او می گوید تفکیک این باغ ها 
بصورت غیرقانونی و درمحل انجام شده و کروکی به 
شهرداری ارائه داده نشده است .بنی اسدی افزود:باغاتی 
که در سطح شهر از بین رفته اند و درطرح تفضیلی 
کاربری باغ دارد اما اکنون باغی در آن ملک وجود ندارد 
باید با تامین آب کشاورزی و تعداد درخت مورد نیاز 

براساس مساحت زمین احیا و اصاح شوند .
تا سال 1404 به 20 هزار واحد مسکونی نیازداریم

طبق بررسی های بعمل آمده توسط شهرداری تا سال 
1404 به 20 هزار واحد مسکونی در سطح شهر بم نیاز 
داریم و محدوده فعلی شهر جوابگوی این تعداد نیست.
قطعا باید بخشی از آن ها توسط مالکینی که کاربری 
زمین و باغ آن ها فقط در طرح تفضیلی باغ است اما 

عما باغی وجود ندارد تامین شود و برخی دیگر با الحاق 
زمین های جنوب جاده به محدوده شهر تامین گردد .

شهرداربم خاطرنشان شد:قرار است طرح تفضیلی 
بم به صورت ویژه بررسی شود تا بحث الحاق ها در آن 

لحاظ گردد.
طرح تفضیلی سال 84 توسط  شورا و شهرداری 

وقت تایید شده بود
در ادامه حقیقی رئیس اداره راه و شهرسازی بم 
گفت:طرح تفضیلی و جامع بم بعنوان یک طرح 
اضطراری اولین طرحی بود که بعد از زلزله سال 82 
مورد مطالعه و بررسی قرار گرفت و دارای ایرادات 
زیادی بوده است .او می گوید بعد از آن طرح جامع 
تفضیلی با نگاهی اصاحی در سال 97 مصوب شد و 
سعی شده تا مسایل و مشکاتی که راه و شهرسازی 
بعنوان ناظرعالی طرح های عمرانی و مسوولین محلی 
اعام کردند در این طرح جامع دیده شود.مهدی 
حقیقی بیان کرد:طرح تفضیلی قبلی توسط  مسوولین 
محلی و شورا و شهرداری در سال 84 تایید شد و 
انتظار می رفت که شهرداری آن زمان بعنوان مجری 
کارشناسی دقیق تری بر روی این طرح داشته باشد 
زیرا طرح تفضیلی با تمام مشکات و معایبش تا مدتی 
اجرا می شد.به گفته او در طرح تفضیلی به هیچ عنوان 
مطالعه ای صورت نگرفته و مشخص است که از نقشه 
های هوایی و طرح های قبلی استفاده کردند و خانه باغ 
های که در وسط باغ ها وجود دارد وحتی افرادی که 
در سال های 1326 پروانه ساختمان گرفته اند در این 

طرح کاربری باغی زده شده است .
مسئولان فقط به دنبال تصویب یک طرح 

نباشند
رئیس اداره راه و شهرسازی بم اظهارداشت:در طرح 
تفضیلی جدید باید مسئولین محلی بم در فاصله مطالعه 
این طرح نظارت بیشتری انجام دهند و از کارشناسان 
مربوطه نظرخواهی کنند و فقط به دنبال مصوب شدن 

یک طرح نباشند.
او می گوید طرح تفضیلی نسبت به طرح های جامع 
دیگر مفصل تر است و کاربری هایی که در طرح جامع 
تفضیلی اشتباه ذکر شده بود در این طرح تصحیح 

شده است.
جابجایی حریم شهر بم در طرح جامع تفضیلی

حقیقی ادامه داد: از جمله ایرادات طرح جامع تفضیلی 
جابجا شدن حریم بوده است زیرا قسمتی از زمین های 
بایر که امکان واگذاری دارند از حریم خارج شدند و 
باغات وارد حریم شدند که پیشنهاد شد باغات از حریم 

خارج شده و زمین های بایر وارد حریم شهر شوند .
حقیقی عنوان کرد:حریم معمولا سه تا پنج برابر بیشتر 
از محدوده است و به وزارت راه و شهرسازی اجازه می 
دهد برای گسترش شهرراجع به آن فکر کند و اگر 
حریم شکل آن نامتناسب باشد نمی توانیم هیچ کاری 

انجام دهیم.
رئیس راه و شهرسازی بم تاکید کرد:زمین های 

محدوده و حریم را منابع طبیعی باید به وزارت راه 
تحویل دهد و اکنون که در طرح جامع حریم را کسر 
کردند ما می توانستم برای توسعه شهر بم  از این زمین 
ها استفاده کنیم که درخواست شده حریم کسر شده و 

به محدوده شهر اضافه شود.
طرح ها بازه 10 ساله دارند

به گفته او طرح ها10 ساله هستند،طرح تفضیلی بم که 
در سال 84 مصوب شد باید 10 سال اجرا و بعد از آن 
بازنگری می شد که این بازنگری اتفاق نیفتاده است و 

بالاخره در سال 97 طرح جامع مصوب شد .
حقیقی خاطرنشان شد:متاسفانه از سال 94 تا 97 
مطالعه روی این طرح به کندی پیش رفته و دلیل آن 
کمبود منابع استانی بوده است زیرا طرح های جامع و 
تفضیلی جزو پروژه های شهری هستند و این پروژه ها 

منابع آنها استانی است.
طرح جامع تفضیلی در سال 97 مصوب شد

زمانی طرح تفضیلی در سال 97 مصوب شد باید 
بافاصله استارت مطالعه این طرح زده می شد و با توجه 
به اینکه این طرح ردیف اعتباری داشت باید هزینه ای 
برای این کار درنظر گرفته می شدولی اعتبار کافی 

گذاشته نشد.
رئیس راه و شهرسازی بم بیان کرد:شورای اسامی 
شهرو شهرداری در یک بازه زمانی به دنبال این بودند 
که طرح را اجرا کنند اما قانون می گوید کارفرما باید اداره 
کل راه و شهرسازی استان کرمان باشد زیرا شهرداری 
به دنبال این بود طرح را به مناقصه بگذارد وهرچه 
سریعترآن را مطالعه کند تا بعدا بتواند از مزایای طرح 
که یکی از آنها کمیسیون ماده 100 است استفاده کند .
حقیقی گفت: وزارت راه و شهرسازی اعام کردبا توجه 
به اهمیت شهر بم که شهری جهانی است طرحی ویژه 
با محوریت مرکز تحقیقات انجام شود و شهرداری می 
تواند برای پیشرفت سریعتر این طرح در تامین مالی 

آن کمک کند.
یک میلیارد و 500 میلیون تومان اعتبار طرح تفضیلی

او می گوید در حال حاضرمجموعاً یک میلیارد و500 
میلیون تومان برای این طرح در نظر گرفته شده است 
و در حال پیگیری برای افزایش این اعتبار هستیم 
که برای امسال مبلغ 600 میلیون تومان آن ازمحل 

شرکت بازآفرینی شهری تهیه شده است.
حقیقی افزود: برای بررسی یک طرح روند طبیعی 
وجود دارد که حداقل  18ماه خواهد بود و هم اکنون 
در مرحله انتخاب مشاور قرار داریم که از اولویت 
های اصلی مدیرکل راه وشهرسازی کرمان این 
است که به بهترین شکل و در کوتاه ترین زمان طرح 
جامع تفضیلی بم انجام شود و از تمام امکانات فنی و 

تخصصی استفاده کنیم .
رئیس راه و شهرسازی گفت:شهرداری و راه و 
شهرسازی در حین مطالعه و هنگام تایید طرح آنچه 
را که مشکل بوده را کنترل کنند زیرا تا زمانی که ما 
تایید نکنیم طرح برای تاییدیه نهایی به تهران نمی رود.

سها خدیشی
گزارش

مهدی حقیقی بیان کرد:طرح تفضیلی قبلی 
توسط  مسئولان محلی و شورا و شهرداری 
در سال 84 تایید شد و انتظار می رفت که 
شهرداری آن زمان بعنوان مجری کارشناسی 
دقیق تری بر روی این طرح داشته باشد زیرا 
طرح تفضیلی با تمام مشکلات و معایبش تا 
مدتی اجرا می شد.
به گفته او در طرح تفضیلی به هیچ عنوان 
مطالعه ای صورت نگرفته و مشخص است که 
از نقشه های هوایی و طرح های قبلی استفاده 
کردند و خانه باغ های که در وسط باغ ها وجود 
دارد وحتی افرادی که در سال های 1326 پروانه 
ساختمان گرفته اند در این طرح کاربری باغی 
زده شده است .
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سن
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در روزی که وزیر کشــاورزی برای بازدید از طرح های هواپیمایی ماهان به کرمان ســفر کرده بود 
کشاورزان در جنوب کرمان با طوفان دســت وپنجه نرم می کردند. به گزارش پایگاه اطاع رسانی 
استانداری کرمان، صبح پنجشنبه دوم بهمن ماه در یک سفر غیر رسمی دکتر خاوازی وزیر جهاد 
کشاورزی وارد کرمان شد و در فرودگاه بین المللی آیت الله هاشمی رفسنجانی مورد استقبال دکتر 
زینی وند استاندار کرمان و سایر مسئولین استانی قرار گرفت و سپس با بالگرد راهی بخش شهداد 
شد.دکتر خاوازی وزیر جهاد کشاورزی به همراه دکتر زینی وند استاندار کرمان، عرب نژاد مدیرعامل 
هواپیمایی ماهان، مهندس سعیدی رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان کرمان و تعدادی از مسئولین 
وزارتخانه و محلی وارد سایت هواپیمایی ماهان 'معین اقتصادی' در روستای ملک آباد شدند و از مزرعه 
معین اقتصادی شامل گلخانه قرنطینه خرمای مجول با بیش از 3 هزار اصله نهال و گلخانه قرنطینه در 
حال ساخت 5 هزار مترمربعی این مجموعه بازدید کردند.هر چند گفته می شود وزیر جهاد کشاورزی 
قرار است در روزهای آینده به جنوب کرمان ســفر کند اما انتظار می رفت در لابه لای همین سفر 

غیررسمی! در مرکز استان به بررسی خسارت وارد شده به کشاورزی جنوب می پرداخت.

در روزی که طوفان کشاورزی جنوب را نابود کرد

سفر غیررسمی وزیر کشاورزی به کرمان 
علی زهرودی بعدازظهر پنجشنبه در جلسه جمع بندی و بررسی مسائل شهرستانهای رفسنجان 
و انار که با حضور نایب رئیس مجلس برگزار شد، اظهار داشت: بیمارستان ولی عصر )عج( انار در 
حال حاضر ۷5 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و امیدواریم با تأمین اعتبار به زودی به بهره برداری 
برسد.وی افزود: بزرگترین چالش شهرستان انار در حال حاضر تأمین آب شرب است چرا که 
آبدهی چاه ها کم شده و کیفیت آب به شدت پایین آمده است. نه سد ذخیره آب و نه رودخانه 

جاری در این شهرستان وجود دارد و آب شرب شهرستان از 12 حلقه چاه تأمین می شود.
فرماندار انار تصریح کرد: با توجه به عبور خط انتقال آب خلیج فارس به شمال استان از شهرستان 
انار، اگر مصوب شود که آب شرب شهرستان انار را از این خط انتقال تأمین کنیم نگرانی مردم 

کمتر خواهد شد.
زهرودی افزود: یکی دیگر از مطالبات مردم بحث آســفالت معابر و جاده های شهرستان است 
که حتی روکش برخی مســیرها کیفیت پایینی دارد لذا اگر مصوب شــود 500 تن قیر برای 

شهرداری های انار تأمین شود مؤثر است.

بزرگترین چالش شهرستان انار 
تامین آب شرب است

کلانتری رییس بانک کشاورزی جنوب کرمان به »کرمان نو« گفت: »این خبر فقط یک شایعه 
است.« او تصریح کرد: » البته در خصوص مسدود شدن حساب بدهکاران بانکی مرجع قضایی 
تصمیم گیرنده است و ما در این میان نقشی نداریم.اما تا جایی که باخبر هستم هیچ حسابی از 
کشاورزانی که به این بانک بدهکار هستند در حال حاضر مسدود نشده است.«او اضافه کرد: » 
کشاورزانی هم که دچار خسارت شده اند باید به بیمه محصولات کشاورزی مراجعه کنند و این 

مساله نیز به بانک مربوط نمی شود.«
رودباری از کشاورزان جنوبی که به بانک کشاورزی هم بدهکار است گفت :» حساب من مسدود 
نشده و بانک وعده داده معوقات را هم ببخشد.«مهندس هدایت میرکهنوج مدیر امور سرمایه 
گذاری سازمان کشاورزی جنوب شهریور ماه امسال در خبری ابراز کرده بود: بر اساس هماهنگی 
های انجام شده توسط رییس سازمان با مدیر شعب بانک کشاورزی جنوب کرمان لیست های 
متقاضیان دارای بدهی معوق شده در کلیه زیر بخش های کشاورزی احصاء و به مدیریت های 

جهادکشاورزی شهرستان ها و شعب بانک کشاورزی شهرستان ها ارسال شده اند.

 رییس بانک کشاورزی جنوب کرمان:

حساب کشاورزان در جنوب مسدود نشد

خبرخبر

»حشمت الله فلاحت پیشه« در گفت و گو 
با خبرنگار سیاسی ایرنا با  بیان اینکه روابط 
کشورهای دنیا و ایران در دوره »پساترامپ« 
به سمت تقویت دیپلماسی می رود، گفت: 
در شرایطی که کشــورها به دنبال تقویت 
دیپلمات های خود هستند تا در این راستا 
منافع کشورشــان را تامین کنند،  ما مسیر 
معکوس را در پیش گرفته ایم و عده ای بجای 
تقویت دیپلماسی کشور به دنبال حذف آن 
هستند.نماینده ســابق مجلس بیان کرد: 
فرمان های متعددی از ســوی  »جوبایدن« 
بعد از مراســم تحلیف داده شد و بسیاری از 
سازوکارهای دیپلماسی جهان را فعال می 
کند. رژیم صهیونیستی و عربستان سعودی 
در دوره ترامپ تلاش کردند از سیاست های 
وی علیه ایران استفاده کنند و برای پیروزی 
او موضع گیری های داشــتند، اما در شرایط 
کنونی و با شکســت ترامپ به دنبال نقاط 
مشترکی هســتند تا با دولت »جوبایدن« 
ارتباط برقرار کنند.وی خاطرنشان کرد: در 
چنین شرایطی موضع گیری اخیر مجلس 
در قبال محمد جواد ظریف تقویت دیپلماسی 

نیست و باعث تضعیف دیپلماسی می شود.
این استاد دانشــگاه گفت: سوال از وزرا حق 
طبیعی مجلس  است و مجلس حق دارد با 
توجه به وظایف اعضای کابینه دولت از آنها 
سوال بپرسد، اما نظارت مجلس بر عملکرد 
اجرایی دولــت وقتی قابل دفاع اســت که 
ماحصل آن به سود منافع ملی کشور تمام 
شود.عضو پیشــین کمیسیون امنیت ملی 
مجلس گفت: برخورد نمایندگان با وزیر امور 
خارجه از این حیث قابل انتقاد بود که نه تنها 
در راستای منافع ملی نبود بلکه اقدامی در 
جهت تضعیف قدرت دیپلماسی کشور بود. 
باید هم به رفتار مجلس انتقاد کرد و هم به 
عملکرد کلی دولت کــه زمینه بروز چنین 
رفتاری را فراهم کرده اســت.وی با اشاره به 
انتقاد نمایندگان از ظریف گفت: در شرایط 
کنونی به گونه ای عمل می شــود که توان 
دیپلماسی و پیشبرد مذاکره در به عنوان یک 
ضعف به حساب می آید. آن هم در وضعیت 
کنونی که دنیا به دیپلماسی روی خوش نشان 
داده در این شرایط تضعیف وزیر امور خارجه، 

تضعیف دیپلماسی کشور است.

به گزارش خبرگزاری تسنیم، حجت الاسام 
والمسلمین حسن علیدادی سلیمانی ظهر 
دیروز در خطبه های نماز جمعه شهر کرمان 
که در مصلی بزرگ امام علی)ع( برگزار شد 
با توصیه نمازگزاران به رعایت تقوای الهی 
اظهار داشت: امام علی )ع( در اهمیت رعایت 
تقوا در جامعه اســامی می فرماید "آگاه 
باشید که تقوا رشته های گناه و معصیت را 

می خشکاند." 
علیدادی سلیمانی در خطبه دوم نماز جمعه 
با بیان اینکه در آستانه پیروزی شکوهمند 
انقاب اسامی در بهمن ماه هستیم افزود: 
این ایام پر است از خاطراتی غرورآفرین که 
طاغوت را برای همیشه در کشور سرکوب 
کرد. امام جمعه کرمان یادآور شد: دشمن 
تهدیدات و توطئه های زیادی علیه کشور 
ما آغاز کــرد اما با رهبــری امامین انقاب 
اسامی تمامی این توطئه ها تا کنون خنثی 

شده است. 
او با بیان اینکه رزمایــش پهپادی ارتش و 
رزمایش موشکی سپاه را در روزهای اخیر 
شاهد بودیم که همه دستاوردهای بزرگ 
این انقاب شکوهمند اســت گفت: ذلت 
و خواری دشــمن را این روزها به چشــم 
می بینیم. علیدادی ســلیمانی با اشاره به 
اینکه اثاث کشی در کاخ سفید نشان داد که 
به مقاومت باید پایبند باشیم تصریح کرد: 
به هیچ مذاکره ای با غرب نباید چشم امید 

داشته باشیم. 
او با بیان اینکه فهمیدیم حاکمان آمریکا بر 
دشمنی علیه ملت ایران پافشاری می کنند 
و با تغییر آن ها موضع خصمانه آمریکا تغییر 
نمی کند افــزود: در غرب یک تغییر قدرت 
با حکومت نظامی انجام شــد که نشان از 

خواری و ذلت آنها است. 
نماینده ولی فقیه در استان کرمان با اشاره 
به اینکه امروز ایران اسامی با عزت مسیر 
خود را ادامــه می دهد و دشــمن به ناچار 
دانشمندان ما را تهدید و ترور می کند گفت: 
این روزها شاهد افول آمریکا و رژیم غاصب 
صهیونیستی هستیم اما در جبهه مقاومت 

پیروزی های پشت سر هم را می بینیم. 
وی با گرامیداشت یاد و خاطره شهید سپهبد 
قاسم سلیمانی افزود: خون شهید سلیمانی 
عزیز و شــهدای جبهه مقاومــت ثمرات و 
برکات زیــادی دارد کــه در آینده نزدیک 
شاهد آن خواهیم بود.  مسئولان کشور باید 
از دستاوردهای نظام اسامی و خون شهدا 
محافظت کرده و خــود را در میدان خطر 
برای دفاع از انقاب اســامی و آرمان های 

شهدا قرار دهند.

تنها در صورت پایبندی ایران به 
برجام، تحریم ها لغو می شوند

به گـزارش ایسـنا، تشـریح مواضـع دولت 
جوبایدن دربـاره توافق هسـته ای و تحریم 
های ایـران در صـدر اخبـار پربازدیـد قرار 

گرفـت.
گزینـه پیشـنهادی سـمت وزارت خزانـه 
داری آمریـکا در دولـت بایدن در پرسـش 
و پاسـخ سـنای این کشـور در رونـد تایید 
صلاحیتش،دربـاره سیاسـت هـای دولت 
بایـدن دربـاره توافـق هسـته ای)برجـام( 
گفت: دولـت بایدن-هریس)معاون رئیس 
جمهور آمریکا( متعهد بـه اطمینان یافتن 
از این اسـت که ایران اقدامات مناسـبی در 
راسـتای از سـرگیری پایبنـدی اش انجام 
دهد. ایـران تنهـا در صورتی از لغـو تحریم 
هـا تحـت برجـام بهـره منـد خواهد شـد 
کـه بـه محدودیـت هـای هسـته ای اش 

پایبند باشـد. 
انتقام قطعی است

صفحـه توییتـر منتسـب بـه مقـام معظم 
رهبری بیانات ایشـان را دربـاره »حتمی« 
بـودن انتقـام ایـران از »قاتـل« و »آمـر به 
قتل« سـپهبد سـلیمانی بازنشـر کـرد.در 
صفحـه توییتـر منتسـب بـه مقـام معظم 
رهبری چنین آمده اسـت: قاتل سـلیمانی 
و آمر بـه قتل سـلیمانی باید انتقام شـان را 
پس بدهند. اگرچـه کفش پای سـلیمانی 
هم بر سـر قاتل او شـرف دارد، امـا بالاخره 
غلطی کردند بایسـتی انتقام پـس بدهند، 
هـم آمـر و هـم قاتـل بداننـد کـه در هـر 

زمـان ممکـن بایـد انتقامشـان را پـس 
بدهنـد.

آقای ترامپ شما قهرمان نیستی
زینـب سـلیمانی،  دختـر شـهید قاسـم 
سـلیمانی هـم پـس از پایـان کار دونالـد 
ترامـپ در کاخ سـفید در توییتـر خـود 
نوشـت: آقـای ترامـپ، شـما پـدر مـن، 
ژنرالـی را کـه جنـگ پیروزمندانـه علیـه 
داعـش / القاعـده را رهبـری مـی کـرد، به 
قتل رسـاندید با این امیـد انحرافـی که به 
نوعی بـه عنوان یـک قهرمان دیده شـوید. 
آقای ترامپ شـما قهرمـان نیسـتید اما در 
عـوض شکسـت خـورده، منـزوی و درهم 

شکسـته هسـتید.
نزدیک شدن عربستان به ایران به 
سیاست های آمریکا بستگی دارد

تحلیـل یک کارشـناس مسـائل منطقه در 
خصـوص درخواسـت قطـر بـرای برقراری 
گفت وگوهـای منطقه ای و اسـتقبال ایران 
از ایـن پیشـنهاد بود.حسـن هانـی زاده با 
اشـاره بـه ایـن کـه قطـر تـلاش مـی کند 
تا بـه سـمت کاهـش تنـش بیـن ایـران و 
کشـورهای حاشـیه خلیـج فـارس حرکت 
کنـد گفـت: ایـران از محورهـای مهـم 
همگرایـی منطقـه ای و قطـر هـم چنیـن 
ظرفیتی را داراسـت اما همه ایـن تحولات 
به رفتار آمریکا با عربسـتان بسـتگی دارد.
افزایش 2۵ درصدی حقوق و مزایای 

کارکنان دولت در سال آینده
افزایـش 25 درصـدی حقـوق و مزایـای 
کارکنـان دولـت در سـال 1400 در 

صـدر اخبـار پربازدیـد پنـج شـنبه بـود.
رحیـم زارع در تشـریح آخریـن مصوبـات 
کمیسـیون تلفیـق لایحه بودجـه 1400 
بـا اعـلام ایـن خبـر گفـت: کمیسـیون 
تلفیـق پیشـنهاد دولـت بـرای افزایـش 
25 درصـدی حقـوق و مزایـای کارکنـان 
دولـت را برای سـال آینـده تصویـب کرد 
امـا سـقف پرداخـت حقـوق را 15 برابـر 
حداقل حقـوق یعنـی 33 میلیـون تومان 
تعییـن کـرد. بر ایـن اسـاس نماینـدگان 
میزان افزایـش حقوق هـا را از 21 برابر به 
15 برابـر حداقـل حقـوق کاهـش دادند، 
البتـه کارانـه پزشـکان مشـمول ایـن بند 

. نیسـت
واکنش ربیعی به توهین صدا و سیما 

به رئیس جمهور
واکنش سـخنگوی دولـت بـه توهین صدا 
و سـیما به رئیـس جمهـور از دیگـر اخبار 

پربازدیـد بود.
علی ربیعـی در واکنش به پخـش برنامه ای 
حـاوی توهین بـه رئیـس جمهـور، وزرای 
دولت و مسـئولین کشـور در صدا و سـیما 
در توییتـر نوشـت: وقتـی کلیپـی از یـک 
برنامه تلویزیونـی حاوی توهیـن به رئیس 
جمهـور را دیـدم،  نمی دانم چـرا بی اختیار 
فراتـر از آن توهیـن، حرمـت  ایـن کلمات 
بـه ذهنـم خطـور کـرد:  دهـه       فجـر  ، 
روحانیت ، پژوهشـگاه،  اندیشـه اسلامی و 
صدا و سـیما     بـه منزلـه دانشـگاه.  در باب 
علـل     زوال اخـلاق     و  سیاسـت ، شـنبه 

خواهـم نوشـت.

رییس فراکسیون مقابله با آسیب های اجتماعی 
در مجلس شورای اسامی گفت: اعتیاد در 
سال های اخیر هزینه جبران ناپذیری به کشور ما 
وارد کرده است، از شهدای مرزی کشور که جان 
خود را در راه مبارزه با مواد مخدر از دست داده اند 
تا معتادانی که در کوچه های تنگ و تاریک پای 

بی موادی جان می دهند.
احمد نادری در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت، در مورد تاش کشور در ریشه کن 
شدن اعتیاد گفت: از گذشته های دور تا به امروز 
ایران در مبارزه و ریشه کن کردن اعتیاد در منطقه 
تاش گسترده ای داشته است؛ بیشتر دیدگاه ها 
نسبت به اعتیاد و  مجرم بودن معتاد تغییر کرده و 
امروزه از  معتاد به عنوان بیمار و از اعتیاد به عنوان 
بیماری یاد می کنند ، معتاد را باید از دریچه ای 
ببینیم که آسیب دیده و به اعتیاد پناه برده است.

نادری در خصوص عملکرد نهادهای متولی در 
کنترل و کاهش مصرف مواد مخدر گفت: در 
کشور یک مدیریت جامع و کامل برای کاهش 
مواد مخدر نداشتیم؛ مدیریتی که تمام برنامه های 
اقتصادی، سیاسی، اجتماعی و فرهنگی آن 
مشخص باشد و این مدیریت تنها برای کنترل 
اعتیاد نیست بلکه تمام آسیب های اجتماعی دیگر 
از کودکان کار تا فحشا و اعتیاد را در بر می گیرد 
بر همین اساس نمی توان گفت ستاد مبارزه با 
مواد مخدر و نیروی انتظامی عملکرد مثبتی در 
کاهش مصرف مواد مخدر در کشور نداشتند بلکه 
کل سیستم های اجرایی در کاهش مواد مخدر 

در کشور کم کار داشته اند؛ سازمان ها و نهادها در 
کاهش اعتیاد باید زنجیره ای عمل کنند.

نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، پردیس 
و اسامشهر در مجلس شورای اسامی افزود: 
اعتیاد و گرایش به مصرف مواد مخدر را نباید تک 
بعدی در نظر بگیریم؛ عوامل متعددی از سازمان ها 
و نهادهای مختلف در کاهش و افزایش مصرف 
مواد مخدر در کشور دخیل هستند، اعتیاد در 
نتیجه متغیرهای مثل فقر، فشارهای اقتصادی و 
ساختاری، رسانه های نوین و….تغییر می کنند؛ که 

در افزایش و کاهش مواد مخدر نقش داشته اند.
اعتیاد را توجیه نمی کنیم اما می پذیریم

رییس فراکسیون مقابله با آسیب های اجتماعی 
مجلس ادامه داد: عوامل انسانی از خود اختیار 
دارند؛ در نظریه »ساختاربندی« عنوان می شود 
ما یک ساختار و structure داریم که در درون آن 
افرادی بنام کنشگران یا agent اگرچه کنشگران 
دارای اختیار هستند، اما ساختارها بر کنشگران 
احاطه دارند و مسبب بسیاری از کنش های 
کنشگران هستند؛ بر همین اساس معتاد قربانی 
رفتارهای اجتماعی می شود قرار نیست با این 
تحلیل های اعتیاد را توجیه کنیم، اما باید بپذیریم 
رفتارهایی نظیر جا ماندن از تحصیل، رانده شدن 
از جمع خانوادگی، تنهایی، فقر و … می توانند 
کنش هایی باشند برای بروز رفتارهای پرخطر 
که منجر به شکل گیری آسیب های اجتماعی 

می شود.
نیروی انتظامی حلقه آخر مبارزه با مصرف مواد 

مخدر است
نماینده مردم در مجلس یازدهم یادآور شد: اگر 

بتوانیم اشتغالزایی را بالا ببریم، فقر را کاهش 
دهیم و مشکل مسکن را حل کنیم گام بلندی 
در کاهش آسیب های اجتماعی از جمله اعتیاد 
برداشته ایم؛ برای حل مشکل اعتیاد از طریق 
نیروی انتظامی اگر زمینه های افزایش اعتیاد 
حل نشود نمی توانیم توقع داشته باشیم که بای 
خانمان سوز اعتیاد تنها توسط نیروی انتظامی 
حل شود، نیروی انتظامی حلقه آخر مبارزه با مواد 

مخدر در کشور است.
نادری تاکید کرد: سیاست گذاری کاری باید 
به سمتی حرکت کند که معضل اعتیاد در 
کشور از بین برود نه اینکه توقع داشته باشیم 
بهزیستی مکانی گرم در اختیار معتادان قرار 
دهد، شهرداری در روزهای سرد همراه معتادان 
باشد، متاسفانه دولت شرایطی را برای مردم ایجاد 
کرده که افراد کم درآمد به حاشیه رانده و شاهد 
رشد طبقات محروم جامعه هستیم که منجر به 
رشد آسیب های دیگر از جمله حاشیه نشینی و 

اعتیاد شده است.

هزینه جبران ناپذیر اعتیاد
 از مرزها تا کوچه های تنگ

خبرهای پربازدید 
اخر هفته گذشته در یک نگاه 

تمام تراکنش های بانکی فاقد »کد شهاب« از 5 بهمن ماه در 
ساتنا برگشت می خورند، لذا افراد حقیقی یا حقوقی که کد ملی یا 
شناسه ملی خود را به بانک اظهار نکرده باشند نمی توانند از این 
خدمت بهره مند شوند. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، 
این بانک طی چند سال اخیر در تلاش بوده است هویت صاحبان 
تراکنش های بانکی با قاطعیت هرچه بیشتر شفاف شود و در 
همین راستا نیز نسبت به راه اندازی »سامانه نهاب« با همکاری 
سازمان هایی از جمله »ثبت احوال کشور«، »ثبت شرکت ها«، 

»وزارت کشور« و سایر نهادهای ذیربط اقدام کرده است.
 بر این اساس و به منظور عمل به تکلیف قانونی، از روز 5 بهمن 
ماه، تمام تراکنش های فاقد »کد شهاب« در »ساتنا« برگشت 
می خورند. »کد شهاب« همان کدملی برای اشخاص »حقیقی« و 

»شناسه ملی« برای اشخاص حقوقی است.
 از این رو بانک مرکزی به عنوان نهاد سیاست گذار پولی و بانکی، با 
جدیت هرچه تمام تر فرایند جلوگیری از انجام تراکنش هایی که 
به یک شخص حقیقی یا حقوقی معین مربوط نیستند را آغاز کرده 
است و این مهم بلافاصله در سایر سامانه های بین بانکی و پس از 
آن در سامانه های درون بانکی اجرا می شود. لذا افراد حقیقی یا 
حقوقی که کدملی یا شناسه ملی خود را به بانک اظهار نکرده 

باشند، نمی توانند از خدمات بانکی بهره مند شوند.
 یادآور می شود، این اقدام بر فعالیت مشتریانی که اطلاعات هویتی 
ایشان نزد بانک ها و موسسات اعتباری موجود است، تاثیری 
نخواهد داشت و صرفاً حساب ها و تراکنش هایی را که فاقد شناسه 
ملی هستند را برگشت می زند. در پایان بار دیگر تأکید می شود،  
با توجه به مهلت طولانی که برای اجرای این قانون در نظر گرفته 

شده بود، زمان تعیین شده تمدید نخواهد شد.

خانه ملت
گفت وگو

تراکنش های بانکی فاقد 
»کد شهاب« از ۵ بهمن ماه

در ساتنا برگشت می خورند

وقت را تلف نکنیم؛ دنیا 
دیپلماسی را برای ایران 

انتخاب کرده است

 امام جمعه کرمان:
به مذاکره  با غرب چشم 

امید نداشته باشیم

رنا
: ای

س
عک

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی 
زمانیکه  تا  می گوید:  مجلس 
نوسازی ساختار اقتصادی  اتفاق 
اقتصادی  تلاطم های  نیفتد، 
ناشی از نامدیریتی ها، از طریق 
بزارهایی مانند بورس  تداوم  ا

خواهد داشت.
به گزارش ایسنا، محمد جواد عسکری در صفحه رسمی توییتر 
خود نوشت: »تا زمانیکه نوسازی ساختار اقتصادی  اتفاق نیفتد، 
تلاطم های اقتصادی ناشی از نامدیریتی ها از طریق ابزارهایی 
مانند بورس  تداوم خواهد داشت.  هوشمندسازی ساختارهای 

اقتصادی شرط گذار از شرایط موجود است.«

نوسازی ساختار  اقتصادی، 
درمان درد  تلاطم های اقتصادی

وقفه در تأمین گاز نیروگاه ها 
و قطعی گسترده برق طی ماه 
گذشته به چالشی جدی در 
کشور تبدیل شد و اگرچه 
وزیر نفت افت فشار در مخزن 
پارس جنوبی را به عنوان یکی 
از علل بروز این چالش رد کرد، 
اما اطلاعات ارائه شده این 
موضوع را تایید می کند.

 

نیروگاه هایی که از مدار خارج شد
طبق پیش بینی هواشناسی در هفته پیش رو توده سرما 
وارد کشور می شود و در اکثر نقاط، دمای هوا با کاهش قابل 
توجهی رو به رو است. به این ترتیب پیش بینی می شود با 
وجود کاهش حدود یک درصدی مصرف گاز خانگی در هفته 
گذشته، دوباره روند صعودی مصرف گاز به بخش خانگی باز 
گردد. طی مدت اخیر افزایش مصرف گاز خانگی موجب شد 
تا گازرسانی به بخش نیروگاهی با چالش مواجه شود. وزارت 
نیرو نیز برای مدیریت این شرایط به اجبار با اولویت قرار 
دادن تأمین برق خانگی و مراکز درمانی و حساس، برق معابر، 
بزرگ راه ها و حتی بوستان ها را قطع کرد.اختال در تأمین 
سوخت نیروگاه ها حتی موجب شد تا چندی پیش بخش 
قابل توجهی از پایتخت به دلیل از مدار خارج شدن نیروگاه 
طرشت، ری و سه واحد از نیروگاه رودشور، در تاریکی فرو 
رود. در حال حاضر میانگین تولید گاز کشور نزدیک به یک 
میلیارد مترمکعب در روز است که از این میزان حدود 600 
میلیون مترمکعب در بخش خانگی استفاده می شود. البته 
با مدیریت گاز بخش نیروگاهی و همچنین مدیریت تأمین 
برق بخش صنعتی، حدود 1.7 میلیون مترمکعب گاز به 

گفته همایون حائری، معاون وزیر نیرو، صرفه جویی شد.
سهم یک درصدی برق واحدهای استخراج ارزرمز 

در سبد مصرف
با تداوم خاموشی و قطعی برق در بخش خانگی، بحث 
مصرف برق واحدهای استخراج رمزارز و همچنین برق 

صادراتی داغ شد. ظرفیت نصب شده تولید برق کشور حدود 
85 هزار مگاوات است که در فصل حاضر طبق اعام شرکت 
توانیر حدود 38 هزار مگاوات از آن در مدار تولید و مصرف 
است. این در حالی است که به گفته سخنگوی صنعت برق، 
انشعاب های مجاز برق برای مراکز مجاز استخراج رمزارزها 
حدود 310 مگاوات و بخش غیر مجاز نیز حدود 240 
مگاوات است و در مجموع کمتر از یک درصد برق تولیدی 
کشور در این حوزه استفاده می شود.مدیرعامل توانیر 
در همین راستا گفت که برای مدیریت مصرف، عاوه بر 
خاموشی دادن به مراکز مجاز استخراج رمزارز، با بخش های 
غیرمجاز نیز به شدت برخورد شد، اما طبق گفته این مقام 
مسئول، مصرف برق در این حوزه تأثیر چندانی بر مصرف 
برق کشور ندارد. وزیر نیرو نیز درباره برق صادراتی تاکید کرد 
که کمتر از یک درصد برق تولیدی کشور صرف صادرات 
می شود که همه این برق نیز از نیروگاه های گازی تأمین 

نمی شود که بتواند مصرف گاز را متأثر کند.
بی برقیِ گازی!

بر این اساس چالش های حوزه برق به تأمین گاز نیروگاه ها 
باز می گردد. باید پذیرفت که مصرف گاز بخش خانگی در 
ایران رقم بسیار بالایی است و لازم است با اتخاذ تدابیری 
به سمت استفاده بهینه حرکت کنیم؛ البته فرهنگ سازی 
برای مصرف بهینه امری است که باید به عنوان یک دستور 
کار دائمی طی سال های گذشته در کانون توجه دولت قرار 
می گرفت و موضوعی نیست که در زمان بروز چالش آن را 

مورد توجه قرار داد.
به طور کلی مصرف گاز مانند هر حامل انرژی دیگری از 
حلقه های متصل به یکدیگر تشکیل می شود که از بخش 

تولید تا مصرف و متنوع سازی مقاصد مصرف را در می گیرد. 
بنابراین نمی توان روی توسعه و تقویت بخشی متمرکز شد 
و بخش های دیگر را رها کرد. به این ترتیب همان طور که 
توسعه پارس جنوبی و افزایش تولید می تواند اولویت باشد، 
توسعه و تقویت شبکه انتقال، مدیریت مصرف و ایجاد 
بیشترین ارزش افزوده برای گاز، توسعه صادرات و … نیز 
باید در اولویت رسیدگی قرار گیرد.یکی از بخش های بسیار 
حائز اهمیت در بخش تولید، برنامه ریزی برای افت تولید 
مخزن پارس جنوبی است. البته اخیراً وزیر نفت افت فشار در 
این مخزن را رد کرده است؛ به گفته متخصصین و اهل فن، 
برای تقویت فشار در مخزن پارس جنوبی نیاز به کمپرسور 
است که این کمپرسور و تجهیزات مربوطه نیاز به یک 
سکوی جدید دارد که ساخت این سکو به تنهایی 4 سال در 

خوشبینانه ترین حالت زمان می برد.
در پارس جنوبی چه می گذرد؟

طبق اطاعات به دست آمده هر چند هیچ یک از فازهای 
پارس جنوبی ایست در تولید ) shutdown ( نداشته اند، 
اما برابر اعام یک مقام آگاه افت فشار در کل میدان پارس 
جنوبی اتفاق افتاده است، ولی در حال حاضر صرفاً منجر به 
افت تولید سکوهای A و C فاز 12 شده است. البته سکوی 
 A فاز 12 به لایه آبده هم خورده است. تولید گاز از سکوی c
فاز 12 در تاریخ 29 دی ماه سال جاری معادل 20 میلیون 
مترمکعب بوده است که حدود یک میلیون مترمکعب از 

برنامه مصوب خود عقب است.
تولید واقعی سکوی C فاز 13 نیز 9.9 میلیون مترمکعب 
بوده است که از رقم برنامه تولید مصوب 11.3 میلیون 
مترمکعبی خود عقب تر است. اما طبق اطاعات کسب 

شده بیشترین اختاف تولید واقعی با برنامه تولید مصوب، 
مربوط به فاز 15 است. به این ترتیب که برنامه مصوب 
شده تولید از این سکو حدود 28 میلیون مترمکعب بوده 
است در حالی که تولید حقیقی این فاز حدود 7.3 میلیون 
مترمکعب بوده است. علت کاهش تولید فاز 15 نشتی از 
mov و اختاف تولید فاز 13 مشکل HIPs valve بوده که 

برطرف شده است.
برنامه معین شده تولید برای سکوی B فاز 24 پارس جنوبی 
نیز رقم 11.8 میلیون مترمکعب بوده است در حالی که 
رقم تولیدی واقعی از این سکو 9.4 میلیون مترمکعب بوده 
است که اختاف 2.3 میلیون مترمکعبی را نشان می دهد 
و به گفته منبع آگاه، علت این اختاف تولید محدودیت 
تولید سکو بوده است. بر پایه اطاعات موجود به طور کلی 
رقم مصوب تولید برای کل سکوها و فازهای پارس جنوبی 
حدود 676 میلیون مترمکعب بوده است که در تاریخ 29 
دی ماه امسال، میزان تولید حقیقی این میدان 666.4 
میلیون مترمکعب بوده است. البته تولید حقیقی گاز فاز 
21 نیز نسبت به تولید مصوب آن کمتر بوده که به گفته 
یک منبع آگاه علت کاهش تولید این فاز و سکوی A فاز 12، 

محدودیت دریافت گاز در بخش پایین دست بوده است.
از سویی دیگر خبرگزاری مهر در 22 مرداد ماه سال گذشته 
طی گزارشی با عنوان »کاهش تولید میعانات گازی تا سال 
1406/ برنامه وزارت نفت چیست؟« با استناد به گزارش 
ارسالی به مقامات ارشد وزارت نفت از روند کاهشی تولید 
گاز و میعانات گازی از پارس جنوبی خبر داده بود. طبق 
جدول مندرج در گزارش مذکور که حدود یک ماه بعد در 
23 شهریور ماه همان سال به تأیید محمد مشکین فام، 
مدیرعامل شرکت بهره بردار از پارس جنوبی رسید، از سال 
1406 شاهد افت تولید روزانه 28 میلیون مترمکعبی از 
پارس جنوبی هستیم که بر اساس پیش بینی ها این روند 
کاهش ادامه داشته و در سال 1412 به رقم 266 میلیون 
مترمکعبی می رسد.پس به این ترتیب با در نظر گرفتن 
اینکه روند گازرسانی و انشعابات به دلیل رشد جمعیت 
افزوده می شود و از سویی دیگر صنعت پتروشیمی و سایر 
صنایع برنامه رشد و توسعه دارند و حضور ایران در بازارهای 
صادراتی گاز نیز اقدامی استراتژیک به شمار می رود، در آینده 
نزدیک با افت فشار میدان گازی پارس جنوبی و همچنین 
کاهش تولید گاز رو به رو هستیم. این در حالی است که 
اقدامات لازم برای کلید خوردن جبران افت فشار این مخزن 
هنوز به مرحله اجرا نرسیده است. با توجه به اینکه اقدامات 
از این دست زمان بر هستند و لازم بود وزارت نفت از مدت ها 
قبل برای آن تدابیر لازم را پیش بینی می کرد، بد نیست 
نهادهای نظارتی به این موضوع ورود کرده و علت این عدم 

تدبیر را از متولیان جویا شوند.

بی برقیِ گازی تکرار می شود؟
طی مدت اخیر افزایش مصرف گاز خانگی موجب شد تا گازرسانی به بخش نیروگاهی با چالش مواجه شود. وزارت نیرو نیز برای مدیریت این 

شرایط به اجبار با اولویت قرار دادن تأمین برق خانگی و مراکز درمانی و حساس، برق معابر، بزرگ راه ها و حتی بوستان ها را قطع کرد.

عرفانه تاجیکی-مهر
گزارش
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ما را دنبال کنید

یک  وسط  بسته  چشمان  با  حال  به  تا 
خودروها،  ممتد  بوق  زده اید؟  قدم  اتوبان 
رد  کنارتان  از  که  رانندگانی  فریاد  صدای 
را  سنگین  ماشین  ترمز  صدای  می شوند. 
تاب  می  کنید.  باز  را  چشم  ها  می شنوید  که 
نیاوردید. حق دارید. درست است. شبیه ترین 
شهروندی  حقوق  از  ناآگاهی  برای  شرایط 
ندانسته  است.  همین  اجتماع  در  زندگی  و 
آسیب می بینید.  آن  پی  در  و   عمل می کنید 
اصل  شهروندی  حقوق  از  آگاهی  ضرورت 
اساسی شهرنشینی است. تصور کنید ندانید که 
برای عبور از عرض خیابان باید اول به چپ نگاه 
کنید یا به راست. چه اتفاقی می افتد؟ نتیجه 
هرج و مرج خواهد بود. اما وقتی می دانیم باید 
ابتدا به چپ نگاه کنیم، با رعایت حق تقدم و 
 ترافیک به سلامت از عرض معابر عبور می کنیم.
با توجه به ضرورتی که برای آگاهی از »حقوق 
شهروندی« وجود دارد، طرح و برنامه ریزی های 
مختلفی انجام شده است. اما تا اجرا و همه گیر 
گفته  به  دارد.  وجود  زیادی  فاصله  آن  شدن 
دادگستری  الملل  بین  و  بشر  حقوق  معاون 
ایران  در  شهروندی  حقوق  کلینیک   100
راه اندازی شده  است که با هدف آموزش حقوقی 

به زنان و کودکان فعالیت کنند. معیار اصلی 
این کلینیک ها و کار بنیادین آن ها آموزش و 
ترویج حقوق کودک و زنان است. عباسی گفته 
مدیریت این کلینیک  ها را به فردی دانشگاهی 
و آکادمیک داده و باید مشاوره از طریق وکلا 
همچنین  رود.  پیش  حقوق  دانشجویان  و 
کار  کلینیک  نفره  پنج  شورای  یک  با حضور 
با  شهروندی  حقوق  خدمت  میز  می کند.  
همکاری شهرداری ها در شورایاری  های محله 
و مناطق و همچنین کانون وکلای دادگستری 
در کشور ایجاد شده است. هر چند این اقدام 
با  آن  اجرایی  ابعاد  اما  باشد  مثبت  می تواند 
نیاز جامعه فاصله زیادی دارد. آموزش حقوق 
افتد. موثر  تا  باشد  فراگیر  باید   شهروندی 

وظایف  و  حقوق   اجتماعی  اقشار  اگر 
وقوع  احتمال  نشناسند  را  شهروندی شان 
از  بسیاری  در  زیرا  می یابد.  افزایش  هم  بزه 
از  حتی  مجرم  می افتد،  اتفاق  که  جرم هایی 
جرم خود اطلاعی ندارد.  ساده تر بگویم اگر 
تابلوی »ورود ممنوع« را نشناسید وارد مسیری 
 می شوید که خلاف قانون است و مجرم هستید.

آموزش »حقوق شهروندی« اهمیت به سزایی 
این رو علاوه بر دستگاه های مسوول  از  دارد. 
میدان  وارد  هم  نهاد  مردم  سازمان های  باید 

شوند.
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کتاب سال بلوا 
نوشته عباس معروفی به صورت اول شخص در ذهن 
یک زن به نام  نوشافرین  اتفاق می افتد و شروع آن به 
گونه ای است که مستقیما داخل داستان پرت می شویم. 
یعنی نویسنده در ابتدای کتاب سراغ حاشیه نمی رود و 
خواننده را مستقیم وارد اصل داستان می کند. در ادامه 
به مرور ذهنیت ها و شخصیت های کتاب سال بلوا و 

کلیت داستان برایمان مشخص می شود.
کتاب سال بلوا حاوی خاطراتی است که در ذهن نوشا 

مرور می شود.
نوشا دختر سرهنگ نیلوفری است. سرهنگی که برای 
پیمودن پله های ترقی به سنگسر )مکانی که داستان 
کتاب در آن اتفاق می افتد( آمده است و تصمیم دارد 

آینده ای باشکوه برای دخترش رقم بزند اما…
اما نوشا عاشق کوزه گری غریب می شود و تمام وجودش 
را تقدیم او می کند، با این حال تقدیر، تصمیم دیگری 

برای نوشا گرفته است و…
  در دل کتاب سال بلوا افسانه زرگر و دختر پادشاه هم 
وجود دارد که گاه مخاطب را به کلی از کتاب دور می کند 
و دنیایی متفاوت برای او ترسیم می کند. افسانه ای که 
با داستان کتاب در هم آمیخته شده و این هنر نویسنده 

را نشان می دهد.

فیلم مرد سیندرلایی/ تنهایی یعنی ساعت نشــون بــده وقت خواب دیدن 
نیست... تو خوابت نیاد اما بخوابی که زمان رو بکشی، بخوابی تا ساعت ها بگذرن. 

اون روز یعنی تو مُردی...

دیالوگ
»قصه رسیدن« 

مجموعه مستندی اســت که از زندگی و موفقیت های صاحبان مشاغل تولیدی 
می گوید که با تاش و سرمایه ای اندک در تولید موثر بوده اند

مستند
یک عاشقانه ساده 

فیلمی به کارگردانی سامان مقدم و نویســندگی امیر عربی ساختهٔ سال 1390 
است.

فیلم

 برخیز و مخور غم جهان گذران
 خوشباش و به شادمانی گذران
 در طبع جهان اگر وفائی بودی

نوبت بتو خود نیامدی از دگران......

شعر: خیام

عکس : میلاد عرب زاده رویکردهای سیاسی را با 
رویکرد اجتماعی دنبال کنیم

مدیـرکل بهزیسـتی اسـتان کرمـان گفـت: در بحـث آسـیب های اجتماعـی بایـد 
رویکردهـای سیاسـی مـان را بـا رویکـرد اجتماعـی دنبـال کنیم.

عباس صادق زاده ظهر پنج شـنبه در جلسـه کارگروه آسـیب اجتماعی شهرستان 
بم افزود:هـر مدیری کـه دغدغه توسـعه اقتصادی و شـرایط زیرسـاختی جامعه را 
داشـته باشـد باید به موضوعـات اجتماعـی بپـردازد زیرا توسـعه در جامعـه زمانی 

محقـق می شـود که همـه جانبه باشـد .
مدیـرکل بهزیسـتی اسـتان کرمـان بیـان کـرد: اگـر جامعـه ای دسـت خـوش 
مشـکلات اسـت بـه دلیـل بـی توجهـی بـه مسـایل اجتماعـی بـوده زیـرا مـا در 
طـول تاریـخ بـه ایـن مسـایل بی توجهـی کردیـم و بی برنامگی،بی توجهـی و نبود 
اسـتراتژی علمـی باعـث شـده در مسـایل اجتماعـی توفیقاتـی بدسـت نیاوریـم.

او گفـت:در بحـث آسـیب اجتماعـی شـاید در لفظ بـه موضوعی اشـاره کـرده ایم 
امـا در عمـل کمتـر بـه آن توجـه کـرده و بـا جابجایـی ایـن دو مـورد قطعـاً نتایج 

بهتـری کسـب خواهیـم کرد.
صـادق زاده اظهارداشـت: زمانـی متوجه شـدیم در جامعـه برخی مسـایل آرامش 
مردم را تغییـر می دهد به شـدت از اسـتراتژی انـکار اسـتفاده کردیم و انـکار این 

موضـوع باعث بوجـود آمـدن ضررهای درازمدت شـد.
مدیرکل بهزیسـتی اسـتان کرمـان ادامه داد:در گذشـته شـرایط حاکم بـر جامعه 
ایجاب مـی کـرد اسـتراتژی انـکار را پیـش رو داشـته باشـیم امـا بعد از سیاسـت 

انـکار ،رویکـرد پلیسـی امنیتی داشـتیم.
او می گویـد: زمانی کـه در آسـیب های اجتماعـی با رویکـرد امنیتـی ورود کردیم 
با هرکس کـه معضـل اجتماعی بـود به عنـوان ناهنجـار از آن نـام بردیـم و قبل از 

ورود عالمانـه و مدبرانـه با آن شـخص برخـورد کردیم .
عبـاس صـادق زاده تاکیـد کـرد: اگـر جوانـی از روی ناآگاهـی و نداشـتن مهارت 
اقدامـی کـرد آن جـوان را در مـلاء عـام تخریـب کـرده و بـه اقدامات بـزرگ تری 
وادارش کردیـم و بعـداً فهمیدیـم اسـتراتژی پلیسـی امنیتـی نیـز جـواب نـداده 

اسـت در نتیجـه اسـتراتژی سـوم یعنـی بـه نصیحـت پرداختیـم.
او تصریح کرد: در اسـتراتژی نصیحت در منبرها،مدارس ، جلسـات و کرسـی های 
آزاداندیشـی شـروع به نصیحت کردیم و مجـدد متوجه شـدیم این اسـتراتژی نیز 

جوابگو نیسـت و ناخواسـته وارد اسـتراتژی عالمانه شدیم.
صـادق زاده عنـوان نمود:منظـور از اسـتراتژی عالمانـه تفکـر سـنجیده ،عاقلانه و 
موثـر اسـت یعنـی کار و هزینه ی بـی جهت انجـام ندهیـم تـا نتیجه مفید داشـته 
باشـیم .او ادامـه داد:توسـعه بـدون لحـاظ مسـایل اجتماعـی ابتـر و بـدون نتیجه 
اسـت زمانـی رویکردهـا تجمیـع گـردد و از مـوازی کاری پرهیـز شـد یعنـی کار 

عالمانـه انجـام داده ایـم.
مدیرکل بهزیسـتی اسـتان کرمان خاطرنشـان شـد:در رویکرد عالمانـه در جامعه 
ای کـه دسـت خـوش آسـیب اجتماعـی شـده مـوازی کاری و مـدل هـای بومـی 

دسـتگاه هـا مانـع بزرگـی بـه حسـاب می آیند.
او افـزود: تـا زمانـی کـه تفکـرات عالمانـه را نپذیریـم و راهکارهایمـان مبتنـی بر 
رویکـرد عالمانه و براسـاس یـک برنامـه ریزی صحیـح علمـی نباشـد عملکردمان 
بـا رویکـرد انـکار ،رفتـار پلیسـی و نصیحـت هیـچ تفاوتـی نـدارد و خروجـی کار 

یکـی اسـت .
مدیرکل بهزیسـتی اسـتان کرمان تاکیـد کرد:دانشـگاه های مـا تولیـدات گلخانه 
ای دارنـد یعنـی گل در فضـای مشـخص و دمـای مشـخص رشـد مـی کنـد و اگر 
آن گل وارد طبیعـت شـود بـا اولین بـاد مـی افتد.بایـد محصولـی تولیـد کنیم که 

متناسـب بـا اوضـاع جامعه باشـد.
او اظهارداشـت: آسـیب اجتماعی قـدرت زیـادی دارد و در جوامع دیگـر نیز وجود 

دارد امـا آن ها این آسـیب را مدیریت کـرده و سـرکوب نکردند .
صـادق زاده گفت:آسـیب اجتماعـی همـراه با صنعـت، تکنولـوژی و پیشـرفت می 
آیـد و باید جلـوی مـوازی کاری ها گرفته شـود و بـا برنامـه علمی به بحث آسـیب 

اجتماعی ورود داشـته باشـیم .
مدیـرکل بهزیسـتی اسـتان کرمان گفـت: برخـی مواقـع رفتارهای ضـد اجتماعی 

از آسـیب اجتماعـی بدتر هسـتند
اگر امـروز تعـداد افـراد معتاد یا خشـونت دیـده از اعتیـاد مـا را وادار کـرده اند به 

آسـیب اجتماعـی بپردازیـم باید بـه توسـعه هم اشـاره کنیم.
صـادق زاده بیـان کرد:تربیـت از رفتـار نشـأت میگیـرد نـه از گفتـار، اگـر رویکرد 
ما بـه تربیـت انسـان هـا معطـوف شـود و برنامـه هایـی تـدارک ببینیم از آسـیب 

اجتماعـی پیشـگیری کـرده ایـم.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

مسجد شهر قدیم جیرفت )دقیانوس(
یک هزار و 200 سال قدمت دارد و یکی از کهن ترین 
مساجد جهان اسلام است و در ایران نیز جز نخستین 

مساجد محسوب می شود.

 “تلی بافی” 
عبارت است از به هم پیوستن چند نوع زری به 

صورتی که زری بزرگ دروسط و زری های کوچک در 
اطراف قرار می گیرند. بادله معمولاً برای لبه شلوارهای 

زنانه مورد استفاده قرار می گیرد.

طوطی کاکلی)کاکادو(
این طوطی که ظاهر متمایزی دارد در جنوب شرقی آسیا و 

استرالیا یافت می شود و به دلیل شکل خاص نوکش به راحتی 
قابل شناسایی است. بعضی از انواع طوطی های کاکلی در تقلید صدای انسان بهتر و بعضی 

دیگر از آن ها در تقلید صدا و سوت حیوانات دیگر بهتر عمل می کنند.

جاذبه

صنایع

زیست بوم

وزیـر بهداشـت:امیدوارم قبـل از 22 بهمـن و طبق مصوبه اولویت بندی شـده ، 
@isna_news واکسیناسـیون را در گـروه ها شـروع کنیم . از صفحـه

سام درخشانی به فیلم خائن کشی به کارگردانی مسعود کیمیایی پیوست
@cinemadaily از صفحه

  در اینستاگرام چه خبر  در اینستاگرام چه خبر 

یادداشت           آوای محلی           

وجودی دَرد و هَم دَرمونهِ دادا
کَناری زندگی آسونهِ دادا

اطومِث شیِر پشُتِت هَستِه والله
بنِازُم کالیِ کِرمونهِ دادا

زَبونی گر کَمی تیِزه ولی زو 
خدایی اشَکونی دولونهِ دادا

ندَاره تهَ دلیِ، صاف و زُلاله 
بهَ مثلِ چشمه یِ جوشونهِ دادا

اگََه دَردیِ زَدی وَر جُونِ کاکاش
ابو دَسپاچَه و حِیرونهِ دادا

بهُوم ندَری اطِو شیرین زَبونهِ
اگَویی کَندِ تو کَندونهِ دادا

کِه هَم جایِ ننه هَم جایِ باوا
اتَاهِه پرُ کَنهِ  مِردونه  دادا

شاعر : ابوذرشریفی

نخستین نمایشــگاه مجازی کتاب تهران با مشارکت 
هزار و ۷32 ناشــر داخلی و 180 ناشر خارجی با عرضه 
بیش از 120 هزار عنوان کتاب از سوی ناشران حاضر در 

نمایشگاه از اول بهمن ماه آغاز به کار کرد .

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
استان کرمان از ثبت هشت اثر ناملموس این استان در 

فهرست آثار ملی کشور خبر داد.

همایش مجازی بزرگداشت میرزا علی اکبرخان نفیسی 
ملقب به ناظم الاطبا کرمانی امروز برگزار شــد. ناظم 
الاطبا کرمانی فردی پزشــک ادیب و دانشــمند اهل 

کرمان بود.

 لزوم آموزش حقوق شهروندی 

 تیوا صمدیان


